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 נושא :המשך ההשקעה בקהילת העולים במערכת החינוך העירונית

 

  

עם תחילת שנת הלימודים בראשון לספטמבר נדרשים גם תלמידי עולים למשפחות שאינן דוברות עברית  

 החינוך ולהתחיל את השנה. להירשם לבתי הספר ולמוסדות 

 

לא בכדי רעננה היא יעד מועדף עבור עולים רבים בזכות ההשקעה העירונית בחינוך וההתאמות שנעשות  

 עבור עולים ושאינם דוברי עברית, אנשי צוות וחינוך ייעודיים.

 

  הקבע אמירה ברוררעננה תמשיך להשקיע עבור ציבור העולים במערכת החינוך העירונית, ולחשוב ש

להמשיך ולהפעיל את התקן של רכזת חינוך לעולים באגף החינוך. זהו מעשה אזרחי וציוני חשוב עבור  

 תושבות ותושבי העיר. 

 

 

 בהתאם לאמור מובאת הצעת החלטה כדלקמן:

 

לשמר את ההשקעה העירונית בנושא זה ולהעמיד את התשתיות מועצת העיר מקבלת החלטה  .1

עוד יוחלט על קיום דיון בוועדת החינוך  העולים בעיר.להמשך מתן השירותים לאוכלוסיית 

 לטובת מעקב בדבר הצרכים והמעטפת לה זוכה ציבור העולים בעיר. 2023ברבעון הראשון של 

 

 


